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Geachte College en Raadsleden. 

 

Zoals u weet, is vorig jaar juli het VN-Verdrag voor mensen met een beperking aangenomen.  

Hieruit vloeit voort dat de gemeenten in de publieke ruimte redelijke aanpassingen moeten 

verrichten om de bewegingsvrijheid van personen met een handicap te waarborgen en waar nodig 

uit te breiden. Hier moet men denken aan burgers met fysieke, mentale, intellectuele of zintuiglijke 

beperkingen. Deze nieuwe verplichtingen zijn voor de gemeente niet vrijblijvend, aldus 

staatssecretaris Martin van Rijn. 

Wij gaan er dus vanuit dat ook onze lokale overheid zich aan deze internationale norm gebonden 

acht. En in dit licht zijn wij benieuwd hoe dit vorm krijgt in de beleidsnota en de diverse op handen 

zijnde projecten als de inrichting van de Grotestraat, vervat in het Masterplan. 

 

Ten overvloede willen wij hierbij benadrukken dat wij hechten aan de wens dat het winkelgebied in 

en rondom de Grotestraat voorzien zijn van goed begaanbare passages. Deze dienen zich duidelijk te 

onderscheiden- bij voorkeur met een groenstrook- van het winkeldomein, waarop reclame-uitingen 

of andere objecten niet (fysiek) geplaatst mogen kunnen of mogen worden. Dit zodat wandelaars, 

waaronder ouderen met een beperking, al dan niet in een rolstoel of scootmobiel of anderszins, zich 

fatsoenlijk en ongehinderd kunnen verplaatsen. 

Als argument valt hiervoor het volgende aan te voeren, de herziening van de APV voor 

winkeluitstallingen, enkele jaren geleden, heeft wat betreft het winkelgebied, met name het centrum 

van Nijverdal geen enkel gunstig effect gehad. De begaanbaarheid is matig tot in sommige gevallen 

zelfs slecht te nomen. Dit komt ondermeer door het weghalen van geleidelijnen en omdat er ten 

aanzien van de uitstalverordening, geen handhaving plaatsvindt. Dit ondanks beloftes van onder 

andere raadsleden van Groen Links en de PVDA om hierin verbetering aan te brengen. 

 

Gelukkig heeft de Gemeente Hellendoorn zich in de voorbije jaren ook van haar goede kant laten 

zien. Doorgaans zijn wij zeer tevreden over de ambtenaren die ons ondermeer bij de aanleg van 

invalidenparkeerplaatsen steeds zeer ter wille zijn geweest. 

We gaan er dan ook vanuit dat onze wensen, daar waar het redelijkerwijs mogelijk is, in de 

toekomstplannen van de Gemeente op een voor iedereen bevredigde manier vorm zullen krijgen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Ank Heemskerk, secretaris Gehandicapten Platform.                                                                                      
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